
 
 
 

 

SP. 
 
Schriftelijke vragen over de gang van zaken naar aanleiding van de 
informerende raadsbrief herbestemming Paktuinen 4-6 van 31 januari 2017. 
 

Inleiding . 
Het college heeft het besluit over de herbestemming Paktuinen 4-6 genomen.  In de informerende 
raadsbrief met zaaknummer 603045 gaat zij er van  uit de Raad voldoende te hebben geïnformeerd. 
Ons inziens is de informatie in de raadsbrief  niet volledig en derhalve stellen  wij  de onderstaande 
vragen. 
 
1.a) Bijlage bij de raadsbrief , het principeverzoek, ontbreekt waardoor  de raad niet volledig wordt 
geïnformeerd. Er wordt wel naar verwezen in de raadsbrief. Graag ontvangen wij het principeverzoek 
alsnog met  uitleg van de reden van ontbreken bij de raadsbrief. 
1.b) Waarom is de raadsbrief niet meer te vinden op het RIS. 
 
2.a) In welke vorm heeft het draagvlak onderzoek plaatsgevonden en wanneer. Kunnen wij  de 
schriftelijke versie  van dit onderzoek ontvangen. 
2.b)  In de raadsbrief  wordt gesproken over  nieuwsbrieven en bijeenkomsten voor de 
omwonenden. Hoeveel nieuwsbrieven en bijeenkomsten waren dat en wanneer. 
 
3) In de raadsbrief staat dat de Evenementenruimte zal worden gebruikt als het weer te slecht is voor 
buiten.  Is dit geen verkeerde voorstelling van zaken? Is er vergunning gegeven om ook bij andere 
weersomstandigheden de evenementenruimte te gebruiken en voor hoeveel   mensen. 
 
4) In de raadsbrief wordt  225 m2 vermeld . Maar in de exploitatievergunning is men veel verder 
gegaan en wel tot uiteindelijk  750 m2 – 912 m2.  Wat is de reden van deze vermeerdering. 

 
5) Het ingediend initiatief staat het bestemmingsplan niet toe.  Waarom is er door het college zo 
drastisch  afgeweken van het bestemmingsplan zonder samenspraak met de omwonenden. 
 
6) In de raadsbrief wordt gesproken over deskundigenrapporten bij de formele aanvraag. Welke 
deskundigen zijn dat geweest en zijn die rapporten alsnog in te zien. 
 
7) Terloops wordt in deze raadsbrief vermeld dat de bewoners van dit deel van de Paktuinen medio 
2016 gevraagd zouden hebben om de aankleding van de straat te vernieuwen. Kunt u dit 
onderbouwen.   
 
8). Alle omwonenden leiden onder de overlast. Wanneer wordt er overgegaan op werkelijke 
handhaving. 
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